



NOT DEFINED
未定义

ND75 LP机械键盘 操作说明

ND75 LP Mechanical Keyboard Operation Instructions

封面1

正页2

三模操作说明:三折页正反印刷,单折页尺寸:125x250mm,材质128g铜板纸

键盘规格说明

- 本说明仅适用于ND75 LP机械键盘USB+2.4G RGB版本的操作要求说明
- USB+BT+2.4G三模连接;蓝牙键盘名称:ND75 LP wireless;上位机支持:独立驱动

屏幕显示说明

- 短按进入设置页面:按下FN+_-和+=为左右切换小屏幕图标显示,按FN+Enter为确定,再按FN+Enter保存并退出屏幕设置
- 短按开关屏幕显示:FN+Del轻按关闭屏幕显示,再按打开

多媒体组合键

Windows/- Mac系统切换	FN+_-	短按	小屏幕图标向左边缘切换Windows系统
	FN++=	短按	小屏幕图标向右边缘切换Mac系统

Windows 系统	FN+F1	短按	媒体播放器
	FN+F2	短按	计算器
	FN+F3	短按	Win+TAB
	FN+F4	短按	Win+E
	FN+F5	短按	背光亮度-
	FN+F6	短按	背光亮度+
	FN+F7	短按	上一曲
	FN+F8	短按	暂停/播放
	FN+F9	短按	下一曲
	FN+F10	短按	静音
	FN+F11	短按	音量-
	FN+F12	短按	音量+
	FN+Win	短按	锁Win键,锁定后Win键屏幕小锁图标亮起,再按解锁

恢复出厂设置	FN+ESC	长按3秒	键盘背光闪烁3下,恢复出厂设置成功
--------	--------	------	-------------------

休眠/电量指示

省电休眠状态	一级休眠:无线模式下键盘无按键操作5分钟后背光关闭,按任意按键唤醒键盘背光并回连2.4G模式;(驱动可调休眠时间)
深度休眠状态	二级休眠:无线模式下键盘无按键操作30分钟后深度待机,蓝牙断连且休眠,按任意按键唤醒键盘背光并回连2.4G模式
低电状态	低电时状态:屏幕电池图标显示零格

Mac系统	FN+F1	短按	亮度-
	FN+F2	短按	亮度+
	FN+F3	短按	分屏
	FN+F4	短按	调成Siri
	FN+F5	短按	键盘背光亮度-
	FN+F6	短按	键盘背光亮度+
	FN+F7	短按	上一曲
	FN+F8	短按	暂停/播放
	FN+F9	短按	下一曲
	FN+F10	短按	静音
	FN+F11	短按	音量-
	FN+F12	短按	音量+

按键说明及灯效说明

无线连接操作	FN+R	短按	进入2.4G对码模式,R键灯光(绿光)快闪后插入2.4G接收器,对码完成后停止闪烁,配对成功后退出对码,灯光恢复正常灯效
	FN+T	短按	切换2.4G无线通讯,R键灯光(绿光)慢闪后插入2.4G接收器,对码完成后停止闪烁,配对成功后退出对码,灯光恢复正常灯效
			切换至USB连接状态(插入USB数据线即有线连接)

按键及 灯效说明	FN+PgUp	短按	灯效切换,20种灯效依次循环【随波逐流(默认)、峰回路转、一触即发、一石二鸟、涟漪扩散、川流不息、重峦叠嶂、斜风细雨、来回穿梭、静态恒光、单键点亮、单键熄灭、繁星点点、漫天飞雪、百花争艳、动态呼吸、光谱循环、彩屏涌动、多彩纵横、关闭背光】
	FN+↑	短按	灯光亮度+ (六档,默认出厂最高亮度) 调至极限时键盘背光闪烁3次
	FN+↓	短按	灯光亮度- (六档) 调至极限时键盘背光关闭
	FN+PgDn	短按	切换背光颜色(顺序依次为:RGB红橙黄绿青蓝紫白)
	FN+←	短按	灯光速度- (六档,出厂默认三档) 调至极限时键盘背光闪烁3次
	FN+→	短按	灯光速度+ (六档) 调至极限时键盘背光闪烁3次
	FN+X	短按	关闭灯光/打开灯光
	FN+ESC	长按3秒	键盘背光闪烁3下,恢复出厂设置成功

休眠/电量指示

省电休眠状态	一级休眠:无线模式下键盘无按键操作5分钟后背光关闭,按任意按键唤醒键盘背光并回连2.4G模式;(驱动可调休眠时间)
深度休眠状态	二级休眠:无线模式下键盘无按键操作30分钟后深度待机,蓝牙断连且休眠,按任意按键唤醒键盘背光并回连2.4G模式
低电状态	低电时状态:屏幕电池图标显示零格

Mac系统	FN+F1	短按	亮度-
	FN+F2	短按	亮度+
	FN+F3	短按	分屏
	FN+F4	短按	调成Siri
	FN+F5	短按	键盘背光亮度-
	FN+F6	短按	键盘背光亮度+
	FN+F7	短按	上一曲
	FN+F8	短按	暂停/播放
	FN+F9	短按	下一曲
	FN+F10	短按	静音
	FN+F11	短按	音量-
	FN+F12	短按	音量+

Specifications of Keyboard

- This instruction is only applicable to the operation requirements of **ND75 LP USB+2.4G with RGB**
- Tri-mode connection:USB+BT+2.4G | keyboard name:ND75 LP wireless | Software support:Independent software

Screen description

- Short Press Enter the settings page:**Press FN+_- and += to switch the small screen icon display left and right, press fn+ENTER to confirm, and then press FN+enter to save and exit the screen settings.
- Short Press Turn on/off screen:**Press FN+Del to turn off the screen display, press again to turn it on

Multimedia key combination

Windows/- Mac system switching	FN+_-	Short Press	Move the small screen icon to the left to switch to Windows system
	FN++=	Short Press	Move the small screen icon moves to the right to switch Mac system

Windows system	FN+F1	Short Press	Media Player
	FN+F2	Short Press	Calculator
	FN+F3	Short Press	Win+TAB
	FN+F4	Short Press	Win+E
	FN+F5	Short Press	Backlight brightness -
	FN+↑	Short Press	Light brightness + (six levels, default factory highest brightness) When adjusted to the limit, the keyboard backlight flashes 3 times
	FN+↓	Short Press	Light brightness - (six levels) When adjusted to the limit, the keyboard backlight turns off
	FN+PgDn	Short Press	Switch the backlight color (the order is: RGB red orange yellow green cyan blue purple white)
	FN+←	Short Press	Light speed - (six levels, factory default three levels) When adjusted to the limit, the keyboard backlight flashes 3 times
	FN+→	Short Press	Light speed + (six levels) When adjusted to the limit, the keyboard backlight flashes 3 times
	FN+X	Short Press	Turn off/on the lights
Restore factory settings	FN+ESC	Hold for 3 seconds	The keyboard backlight flashes 3 times and the factory settings are restored successfully

反页1

正页3

反页2

正页2

反页1

Sleep/battery indicator

Power saving sleep state	Level 1 sleep: In wireless mode, the keyboard backlight turns off after 5 minutes of no key operation. Press any key to wake up the keyboard backlight and connect back to 2.4G mode; (the software can adjust the sleep time)
Deep sleep state	Level 2 sleep: In wireless mode, the keyboard will go into deep sleep after 30 minutes of no button operation. Bluetooth will be disconnected and sleep mode. Press any button to wake up the keyboard backlight and reconnect to 2.4G mode
Low power state	Low battery status: The battery icon on the screen displays the low battery icon

FCC Statement
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
—Reorient or relocate the receiving antenna.
—Increase the separation between the equipment and receiver.
—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any changes or modifications not expressly approved by the responsible party could void the user's authority to operate the equipment.

The device has evaluated to meet general RF exposure requirements. The device can be used in portable exposure without restriction.